
Styrelsens svar på Motion angående låssystem till boxar och garage 

Systemet loggar i dagsläget ingenting som styrelsen kommer åt att se. Vi för löpande 
diskussioner med leverantören kring systemets funktioner och användning.  

Att införa en kod som komplement till bricka för att öppna brevlådan bedöms inte öka 
säkerheten i systemet då koden i så fall skulle tillhöra samma tekniska system som 
brickan. Föreningen behöver även väga den administrativa arbetsinsatsen som krävs för 
detta mot nyttan det skulle skapa.   

I systemet finns möjligheten att styra garageporten och brevlådan via en app i sin 
telefon. Denna funktion testas just nu av styrelsen och vi tror att vi kommer kunna 
lansera detta åt alla som vill under året. 

Styrelsen anser att motionen är besvarad.  


